

# CHÂTEAU BEYCHEVELLE

SAINT-JULIEN - GRAND CRU CLASSÉ

Subtil et Eternel



13,5% vol. 100 ml

Cabernet Sauvignon, Merlot, Cabernet Franc, Petit Verdot

## DEGUSTATION

Vin de charme qui ravira les plus initiés comme les néophytes. Robe rubis sombre et bouquet intense associant des notes de fruits noirs aux épices. Palais ample, rond et charnu, qui retrouve les parfums du bouquet qu'il exprime longuement en finale.

## VIGNERON

Depuis le Moyen Age, les illustres propriétaires du Château Beychevelle l'ont peu à peu doté des meilleures parcelles. Toute la subtilité des vins du Château Beychevelle réside dans la parfaite harmonie de la finesse et de l'élégance alliées à la puissance et à la complexité du grand terroir de Saint-Julien.

## ACCORD METS/VIN

Viande rouge de goût, aux saveurs puissantes.

## TASTING

Charming wine that will delight the most insiders and experts alike. Dark ruby color and intense bouquet combining black fruits with spices notes. Ample, round and fleshy palate, which finds the flavors of bouquet that expresses long finish.

## WINEMAKER

Since the Middle Ages, the illustrious owners of Château Beychevelle have gradually provided the domain with the best plots. The subtlety of Château Beychevelle wines is the perfect harmony of delicacy and elegance combined with the power and complexity of the great terroir of Saint-Julien.

## PAIRING FOOD

Red meat with powerful flavors.

